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JUDr. Pašková: 
Moja interpelácia sa týka ubytovne BARMO. Ak dobre viem, tak jedno poschodie je 
zariadené nábytkom a sa aj užíva. V komunitnom pláne sa spomína využívanie tejto ubytovne 
aj jej rozšírenie využívania. Ja by som sa chcela opýtať, že či by bolo možné rokovať, lebo 
ako vieme, ten nábytok všetko zobralo ministerstvo obrany vtedy, keď nám to predali. Či by 
ten nábytok bol robený na mieru to znamená, ťažko by sa niekde inde umiestňoval, takže 
určite to majú len v nejakom sklade aj tie linky, všetko niekde odložené. Či by bolo možné 
rokovať s nimi o návrate s ministerstvom obrany o to, že by nám navrátili prípadne ten 
nábytok. Teraz ja myslím, že je taká politická situácia, máme podporu vo vláde, takže by bolo 
veľmi žiaduce, keby sa tým nábytkom dali zariadiť ďalšie poschodia, aby sa to dalo ďalej 
využívať tak, ako isto dúfam, že schválime v komunitnom pláne. Tak, to je moja prvá 
interpelácia.  
 
PhDr. Čižmár: 
K ubytovni BARMO, to rokovanie alebo najprv informáciu. O takejto možnosti zašleme na 
ministerstvo obrany aj vzhľadom na to, že bol to nábytok na mieru. To znamená, že je dosť 
možné, že pokiaľ bol zdemontovaný, tak nevieme momentálne v tejto situácii v akom stave sa 
nachádza, či je zmontovateľný opäť do pôvodného stavu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
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